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Jezero — sedanjost in prihodnost

Spremljevalci Ljubljanskega barja opažamo, da so
poplave v zadnjih letih, predvsem pa v zadnjih mese-
cih, gostejše in da trajajo dalj časa.

Poplave na barju so sicer mestni, to je ljubljanski
problem, ker pa leži barje v glavnem na območju naše
občine, je pravilno, da o dogajanjih na barju seznanimo
naSe prebivalce in še posebej vse črnograditelje, ki še
vedno trmasto gradijo domove na barju.

Ponovno sem prosil organc oblasti, da bi ob eni
poplavi le prišli na barje strokovnjaki in snemalci RTV
in da bi vsaj enkrat vsemu prebivalstvu Ljubljane pri-
kazali pogled na potopljene hiše in travnike iz helikop-
terja. Le tako bo Ljubljana videla, zakaj se naša občina
neprestano bori proti nadaljnji socializaciji črnih gra-
dcnj in še slabših ekoloških pogojev Ljubljanice in

pritokov.
Iz helikopetrja bi bil krasen pogled na južno avtoce-

sto, na Rakovo jelšo, na vse čme kolonije širom barja,
pa tudi na ogtomno deponijo odpadkov, ki nam ogroža
podtalno vodo na celotnem barju. Deponija se poseda
sama in še skupaj s posedkom celotnega barja. Vičani
predlagamo in prosimo, da vojna uprava po tolikih
letih le dovoli prelel helikoptcrja in da organi oblasti
naročijo pri RTV potrebne pretele.

Prebivalstvo barja naj pa vzame na znanje, da odpi-
ranje zapornic v mestu ne bo rešilo poplav, ker je in bo
treba zaradi posedanja celotnega barja znižati dno
v Grubarjevem prekopu in v Ljubljanici skozi mesto,
ker sc območje mesta ni posedlo, ampak samo barje za
cca 1,5 m.

Tu je odveč vsako slepomišenje in odlaganje proble-
ma poplav v nedogled, ker se celotno barje zaradi
posedanja spreminja v skledo oziroma v novo jezero,
kakor je že bilo dvakrat.

Obžalujem, da tudi letos mesto skupaj z Vrhniko ni
naročilo nadaljnjih študij, kako bi se pravilno rešil ta
problem. Podrobnosti smo že nekajkrat prikazali vsem
našim občanom preko Naše komune in Dnevnika.

Ob zadnjem predlogu za možnost realizacije trajnega
jezera, ki smo ga imenovali »Barjansko jezero«, sem
dolžan obvestiti prebivalstvo občine, da predlog za
jezero resno zanima vsa naselja, ki bodo ob robu jezera
zaživela možno novo življenje.

Ponovno nakazujem prebivalstvu Ljubljane in širne
okolice, da ima Slovenija premalo morja, da bi zadovo-

Ijila domačim, kaj šele tujim turističnim potrebam.
Dodatno je zelo važno tndi to, da bo Jadransko morje
s Tržaškim in Koprskim zalivom najbolj onesnaženo
morje, kjer se ne bo mogoče kopati.

Naše jezero bo pretočno, saj bo po njegovi sredini
trajno tekla Ljubljanica z vsemi svojimi pritoki. Jezero
bo večno napajano izključno iz deževnke, ki se skozi
kraške jame od Snežnika pa do izvirov na Vrhniki,
Bistri, Podpeči, Tomišlju, Igu, Dragi tako prečisti, da
je povsod na izvirih pitna. Poskusite!

Obod našega 17 lun dolgega jezera bo enak, ali pa še
daljši, kakor pa naša morska obala od Italije do Hrvat-
ske, v dolžini cca 43 km. To jezero bo najbolj čisto
slovensko morje, zalo prosim za nadaljnje znanstvene
raziskave in komentarje.


